



The people who
power the future
of travel

Traveling opens the world for us: discovering new places, meeting new people and broadening our horizons. At Amadeus, we create technology for better journeys, to get the world in motion. In Würselen/Aachen, we jointly develop the technology for the best possible travel experience. Start your journey with us as

People Lead (m/f/d) in Software Development in full-time at the location Würselen/Aachen

Summary of the role:

- As a „servant leader“, you lead around 30 experts who work in various agile development teams.
- You encourage and challenge your experts to make independent decisions, to take responsibility and to overcome challenges.
- You support your employees in change processes, e.g. through coaching and reflection, and take care of their personal and professional development.
- You further develop our open feedback and learning culture and ensure that everyone treats each other as equals, with appreciation and respect.
- Together with the different teams you recruit new talents and ensure a perfect onboarding of new colleagues.
- You strengthen the transfer and exchange of knowledge between colleagues, especially across team boundaries.
- Together with our Scrum Masters, you eliminate impediments and create a working environment in which we all enjoy working.

As ideal candidate:

- You have already gained experience in leading & coaching talents or development teams in an agile environment.
- You lead at eye level and with the necessary empathy.
- You believe that any challenge can be solved and you progress with clear goals.
- Your experience in software development makes it easier for you to get started.
- As an international company, we expect good communication skills in English.

Why join us?



State of the art technology and opportunities to learn and grow



Agile teams, real collaboration and join amazing events



Hybrid working and great work-life balance



Competitive compensation and share plan

Find out more about Amadeus [here](#).

Join the Amadeus team and let your code move the world!

Contact



Amadeus Leisure IT GmbH

Björn Schild Carlo-Schmid-Str. 12 52146 Würselen

Telephon: +49 2405 4484-0 E-Mail: aah-talents@amadeus.com



The people who
power the future
of travel

Reisen eröffnet uns die Welt: Neue Orte entdecken, neue Menschen kennenlernen und unseren Horizont erweitern. Wir bei Amadeus sorgen mit unserer Technologie für bessere Reisen, damit die Welt wieder in Bewegung kommt und bleibt. In Würselen/Aachen entwickeln wir gemeinsam die Technologie für das bestmögliche Reiseerlebnis. Beginn deine Reise bei uns als

People Lead (m/w/d) in Software Development in Vollzeit am Standort

Würselen/Aachen

Deine Aufgaben

- Als „Servant Leader“ führst Du rund 30 Experten, die in verschiedenen agilen Entwicklungsteams arbeiten.
- Du förderst und forderst Deine Experten zu eigenständigen Entscheidungen, zur Übernahme von Verantwortung und zur Bewältigung von Herausforderungen.
- Du unterstützt Deine Mitarbeiter in Veränderungsprozessen, z.B. durch Coaching und Reflexion, und kümmerst Dich um deren persönliche und fachliche Weiterentwicklung.
- Du entwickelst unsere offene Feedback- und Lernkultur weiter und sorgst dafür, dass sich alle auf Augenhöhe, mit Wertschätzung und Respekt begegnen.
- Gemeinsam mit den verschiedenen Teams rekrutierst Du neue Talente und sorgst für ein perfektes Onboarding neuer Kollegen.
- Du stärkst den Wissenstransfer und -austausch zwischen Kollegen, insbesondere über Teamgrenzen hinweg.
- Gemeinsam mit unseren Scrum Masters beseitigst Du Hemmnisse und schaffst ein Arbeitsumfeld, in dem wir alle gerne arbeiten.

Dein Profil

- Du hast bereits Erfahrung im Führen & Coachen von Talenten oder Entwicklungsteams in einem agilen Umfeld gesammelt.
- Du führst auf Augenhöhe und mit der nötigen Empathie.
- Du glaubst daran, dass jede Herausforderung lösbar ist und gehst mit klaren Zielen voran.
- Deine Erfahrung in der Softwareentwicklung erleichtert Dir den Einstieg.
- Als internationales Unternehmen erwarten wir gute Kommunikationsfähigkeiten in Englisch.

Was können wir bieten?



Modernste Technologie und Möglichkeiten zum Lernen und Weiterentwickeln



Agile Teams, echte Zusammenarbeit und gemeinsame Events



Hybrides Arbeiten und gute Work-Life-Balance



Wettbewerbsfähige Vergütung und Aktienplan

Mehr Informationen zu Amadeus findest Du [hier](#).

Join the Amadeus team and let your code move the world!

Kontakt



Amadeus Leisure IT GmbH

Björn Schild Carlo-Schmid-Str. 12 52146 Würselen

Telefon: +49 2405 4484-0

E-Mail: aah-talents@amadeus.com